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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2022/23:948 Gemensam beredning på Regeringskansliet

Den 9 augusti hade miljöminister Romina Pourmokhtari en presskonferens och 
meddelade att regeringen har ett mål om att ”ny kärnkraft motsvarande minst 
tio konventionella reaktorer behöver tas i drift under 2030- och 40-talet”.

Ett pressmeddelande skickades även ut från miljöministern i samband med 
presskonferensen, ett meddelande som sedermera togs bort från regeringens 
hemsida. Enligt uppgifter till Aftonbladet säger en källa på departementet att 
”analysen som hon (Pourmokhtari, min anmärkning) gjorde vilar inte på 
något”. Energiministerns statssekreterare har också sagt att regeringen inte har 
någon målsättning så som Romina Pourmokhtari gav uttryck för.

Med anledning av de olika beskeden vill jag fråga energi- och näringsminister 
Ebba Busch:

 

Hade det skett en gemensam beredning på Regeringskansliet inför 
miljöministerns presskonferens den 9 augusti?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-08-29
Besvaras senast
2023-09-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


